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خبر

سرمقاله

»علی دایی«، شهریار قدرت و غیرت
 در مستطیل سبز؛

شهسوار خدمت و شفاعت
 در کنار ملت 

که  بود  پیش  چندی 
پرهیاهو،  سلبریتی  چند 
برای  پرحاشیه  کمپینی 
خانواده ی  از  رضایت گرفتن 
دخترکی معصوم که به قتل 
انداختند  به راه  بود  رسیده 
راه  هر  از  مسیر  این  در  و 
و  نکردند  دریغ  ناصوابی 
آن سوی  معاند  رسانه های  پروپاگاندای  کمک  به  حتی 
آب ها کار را به جایی رساندند که جای همدردی با قاتل 
مخدوش  و  غبارآلود  چنان  فضا  و  شد  عوض  مقتول  و 
پرونده  یک  آن،  از  سرزمین  این  نامی  دشمنان  که  شد 
هم  دست آخر  و  تراشیدند  کشور  برای  هم  حقوق بشری 
ناکامی   منحرفشان،  و  منحط  کردار  و  رفتار  این  فرجام 
تمام عیاری بود که منجر به اعدام آن جوانک قاتل نادم و 
ناکام شد. از این دست داستان های تراژیک با صحنه گردانی 
سلبریتی های خوش ظاهر)!( و بد باطن کم اتفاق نیفتاده و 
متاسفانه شرنگ تلخ آن، سپهر جامعه را آلوده به زهر یاس 
و ناامیدی کرده است و گزکی دوباره به دست سیاه نمایان 
بدست  را  میدان  که شب پرستان  فضایی  چنین  در  داد. 
گرفته بودند، ناگهان شهسواری از تبار شهریاران و از تبار و 
سلاله نورانی ایران بانان آذر آبادگان می آید و کاری می کند 

کارستان.
همین دیروز بود که خبری بهت آور و زیبا، جامعه را مبهوت 
بزرگی ایران و ایرانی کرد و سپیدی و نور را دوباره به مدار 
روح و روان جامعه بازگرداند. خبر از این قرار بود که خانواده 
مرحومی مقتول، شانزده سال بود که به هیچ روی حاضر به 
گذشت از خون و جان گرفته شده ی عزیز ازدست رفته شان 
نبودند و برای قصاص زنی که دست به این قتل زده بود 
تقلای بسیار کرده بودند و حتی قاتل تا پای چوبه ی دار هم 
می رود که به ناگاه بانگ برمی خیزد دست نگهدارید! خانواده 
محترم مقتول شفاعت اسطوره بلند بالای ورزش ایران »علی 

دایی« را پذیرفته و از حق قصاص خود گذشت کرده است!
»علی دایی« شهریار دیروز مستطیل سبز و سرو سربلند تیم 
ملی فوتبال که یک ایران برای گلباران فراوان و تمام ناشدنی 
دروازه ی حریفانمان در زمین فوتبال برایش فریاد و هلهله 
به  میدان دادن  بدون  و  سکوت  منتهای  در  سرمی دادند، 
اصوات و هیاهوهای مزاحم، رضایت اولیاء دم مقتول را 
در نهایت رعایت آدابی که برای این مهم نیاز است، بدست 
ایشان  کام  در  عفو  این  شیرینی  اینکه  برای  و  می آورد 
شیرین تر هم شود از دارایی خود مبلغی قابل توجه را به این 
خانواده ی بخشنده، هدیه می کند. آری این مرام شهسواران 
و شهریاران است که با اینکه نام نامی شان سر به آسمان 
می ساید، به وقت شفاعت و خدمت به مردمشان، خاضعانه 
سر فرود می آورند تا دلی را بدست آورند و سری را از رفتن 

به بالای دار نجات دهند.
مهارت  و  قدرت  و  غیرت  آن  با  عمری  که  دایی  علی 
ایران در مستطیل سبز  مثال زدنی اش به گلباران حریفان 
مشغول بود و افتخار پشت افتخار برای این ملک و ملت 
به ارمغان می آورد و برای این مهم هم اسطوره ای ماندگار 
در ذهن این ملت شده بود، حال باید به پاس این سبزی ای 
که برای روح جمعی یک ملت به ارمغان آورده گلباران شود 
و بر دست گرفته شود تا دنیا ببیند این ملت و این ملک 
چه فرزندانی پرورش داده که سالکان راه بی انتهای افتخار در 

همه زمین ها و زمینه ها هستند. 
همانطور که در مواقع لزوم، به نقد رویکرد و تصمیمات 
سبز  مستطیل  از  خارج  در  بزرگمرد  این  گفتارهای  یا 
پرداخته ایم، به همان میزان جسارتش را هم داریم که در 
چنین بزنگاهی بلند بگوییم: درود به شرف و غیرت و مرام 

بلندت »علی دایی«...

گزارش

شباهت ویروس »امُیکرون« به »لامبدا«؛ 

سوش جدید کرونا به ایران رسید؟
محمدرضا ناظر، متخصص بیماری های عفونی  و گرمسیری 
در گفت و گویی با اشاره با علائم ویروس امُیکرون اظهار کرد: 
علائم ویروس امُیکرون بسیار به لامبدا شباهت دارد اما 
تا زمانی که ما با پی سی آر تست دقیق ندهیم و تعیین 
توالی ژن نکنیم نمی توانیم بفهمیم که این بیمار مبتلا به 

امُیکرون شده یا خیر؟
خطر  امُیکرون،  ویروس  کردن  توصیف  خطرناک  با  وی 
واکسن گریزی این ویروس را بالا دانست و افزود: از نظر 
تئوری، امُیکرون می تواند عفونت بسیار خطرناکی باشد به 
سبب این که ویروس کرونا تاکنون بیش از ۳۲ موتاسیون 
داشته و این موتاسیون ها و جهش های ژنتیکی متأسفانه 
از نظر تئوری شدت بیماری را افزایش داده و بیماری زایی 
و احتمال ابتلا به عفونت را بالا برده است، از سویی دیگر 
می تواند سرعت انتقال ویروس را افزایش و واکسن گریز و 

ایمنی گریز باشد.
 ناظر با اشاره به جدیدترین علائم بیماران مبتلا به کرونا، 
عنوان کرد: امروز بیماران با علائم عفونی متفاوت تری از 
گذشته به مراکز درمانی مراجعه می کنند و اغلب با آبریزش 
بینی و علائم تنفسی دستگاه فوقانی همراه هستند، هنوز 
مشخص نیست این علائم به کدام سوش کرونا مرتبط 
است، باید مشخص شود آیا کرونای دلتا بوده که به سبب 
موتاسیون به این شکل در آمده و وارد ایران شده یا لامبدا 

است؟ در مرحله بعد باید به فکر امُیکرون باشیم، البته بعید 
می دانم که این سویه جدید به این سرعت وارد کشور ما 

شده باشد.
این متخصص بیماری های عفونی و گرمسیری ادامه داد:در 
دلتا کرونا بسیاری از مواقع پی سی آر بیماران مبتلا منفی 
بود بنابراین در سوش های جدید که موتاسیون بسیاری 
دارند احتمال منفی بودن تست ها بسیار بالا است. در لامبدا 
سرفه های مبتلایان بسیار طولانی بود اما بسیاری از بیمارانی 
که امروز مراجعه می کنند دارای سرفه های  طولانی نیستند.

پروتکل  رعایت  عدم  برخی مشکلات  به  اشاره  با  ناظر،   
های بهداشتی در کشورهای دنیا، خاطرنشان کرد: در کشور 
آلمان و بسیاری از کشورهای دیگر که واکسن را پشتیبان 
خود قرار داده بودند و فاصله اجتماعی را رعایت نکردند 

مشکلاتی به وجود آمده که  این ها نشأت گرفته از بازگشایی 
بی برنامه مدارس و تجمعات گسترده همراه با عدم رعایت 

پروتکل های بهداشتی بوده است.
این متخصص بیماری های عفونی با انتقاد از عدم توجه 
را  رفتار  این  کشور،  در  بهداشتی  پروتکل های  به  مردم 
خطرناک توصیف کرد و گفت: امروز در کشور ما مدارس 
به صورت گسترده بازگشایی نشده، این در حالی است 
که رستوران ها و مراکز عمومی و تفریحی باز هستند و 
می بینیم که مردم در این مراکز، پروتکل های بهداشتی 
را رعایت نمی کنند و بسیار شلوغ است. احساس می کنم 
مردم ویروس کرونا را دست کم گرفته اند و اگر این ول 
انگاری وجود داشته باشد ویروسی که در برابر سیستم 
ایمنی بدن و واکسن مقاومت داشته باشد ظهور  می کند و 

می تواند مشکل زا باشد.
 وی در توصیه ای به واکسن گریز ها، تصریح کرد: آخرین 
مقالاتی که خوانده ام نشان می دهد که سطح ایمنی تزریق 
کنندگان واکسن و مبتلایان به کرونا بسیار بالاتر است و در 
این مقاله تاکید شده که چشم های ما به بیمارستان های 
آفریقای جنوبی است ببینیم چه اتفاقاتی آنجا رخ می دهد! 
تا زمانی که این ویروس وارد کشور نشود نمی دانیم چه 
عکس العملی در بدن ما خواهد شد، آیا  با ژنتیک ما 

سازگاری دارد یا خیر؟

بهداشت و سلامتکرونا در ایران

آموزش

در شبانه روز گذشته و بر اساس معیارهای 
بیمار  و ۶۸۱  هزار  یک  تشخیصی،  قطعی 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی 
شد که ۲۸۶ نفر از آنها بستری شدند. مجموع 
بیماران کووید۱۹ در کشور به ۶ میلیون و ۱۵۲ 

هزار و ۵۲۴ نفر رسید.
در شبانه روز گذشته ۱۹ استان کشور، مرگ 
و میر صفر و یک داشته اند. خوشبختانه 
تا کنون ۵ میلیون ۹۶۳ هزار و ۳۷۳ نفر از 

بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند. سه هزار و ۱۲۶ نفر از بیماران 
مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.

تا کنون ۳۹ میلیون و ۹۵۱ هزار و ۴۸۱ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده 
است. در حال حاضر ۰ شهر کشور در وضعیت قرمز، ۸ شهر در وضعیت نارنجی، ۱۱۹ شهر در 

وضعیت زرد و ۳۲۱ شهر در وضعیت آبی قرار دارند.

بررسی های اولیه روی موارد ابتلا به سویه های دلتا و اُمیکرون در انگلیس 
اما  اثربخشی کمتری داشتند  با سویه جدید  نشان میدهد واکسنها در مقابله 
تزریق دُز یادآور میتواند در حدود ۷۵ درصد افراد از بروز علائم بیماری کووید-۱۹ 

پیشگیری کند. 
دولت انگلیس اعلام کرده است: دستورالعملهای مربوط به ملاقات افراد در مراکز 
نگهداری از سالمندان و معلولان به روز رسانی میشود و تعداد افرادی که اجازه 
ملاقات داشته باشند محدود میشود. همچنین با افزایش ظرفیت تست کرونا خطر 
فعلی ابتلا به بیماری کووید-۱۹، کنترل میشود. یکی از نگرانی های اصلی از زمان 
شناسایی سویه اُمیکرون که حامل تعداد بالایی جهش است این بود که اثربخشی 
واکسن ها را تحت تاثیر قرار میدهد. تجزیه و تحلیل انجام شده بر اساس داده های 
محدود بوده اما نشان دهنده کاهش چشمگیر اثربخشی واکسن آسترازنکا و کاهش 
قابل توجه دو دُز واکسن فایزر بوده است. همچنین مصونیت ۷۵ درصدی در برابر 
علائم کووید-۱۹ پس از تزریق دُز یادآور، به اندازه مصونیت حاصل از واکسن در برابر 

سویه های قبلی بالا نیست.

وزیر آموزش و پرورش در حاشیه مراسم روز ملی پژوهش 
دانش آموزی درباره گلایه معلمان از روند تصویب و اجرای 
طرح رتبه بندی معلمان گفت: طبق اطلاعی که پیدا کردم، 
رتبه بندی این هفته در دستورکار مجلس است. قطعاً برای 

همسان سازی حقوق معلمان باید تلاش هایی انجام شود.
ابتدا پیگیر رتبه بندی بودیم. روی  از  ادامه داد: ما  وی 
جزئیات، ابهاماتی وجود دارد که باید برطرف شود. البته ما 
این طرح را بیشتر همسان سازی حقوق می دانیم تا اجرای 
طرح رتبه بندی؛ چون برای رتبه بندی باید سندی بیاید و بعد 
روی آن سند کار شود و ما شاهد اثرات آن روی کیفیت 
آموزش باشیم و در عین حال به حق معلم هم توجه شود.

وی درباره گلایه برخی دانش آموزان که در فضای مجازی 
آموزش دیده اند و امتحانات نیمسال اولشان حضوری 

شده است، اظهار کرد: امتحان حضوری برای 
همه است. باید به تدریج به سمت حضوری 

شدن با رعایت پروتکل ها برویم.
وی درباره افت یادگیری در دوران آموزش های 
مجازی اظهار کرد: هیچ آموزشی، آموزش 

مجازی  آموزش  نمی شود.  حضوری 
مکمل است و در ناچاری 

از آن استفاده شده 
است. برای جبران 

افت یادگیری رخ داده، باید از طریق روش ها و مکمل های 
آموزشی خلاءهای موجود را پرکنیم.

مصوبات  درباره  پرسشی  به  پاسخ  در  وی 
و  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  کنکوری 
استرس زا بودن برگزاری دو مرتبه کنکور در 
سال گفت: جوانب و زوایای مصوبه شورای 
بررسی  رو  پیش  هفته  همین  از  را  عالی 
می کنیم. کنکور خودش استرس زای اعظم 
است و نباید بیش از این به دانش آموزان 
استرس بدهیم. نتایج بررسی ها را 

اعلام می کنیم.

1۹ استان مرگ و میر صفر و یک داشتند؛

تعداد بهبودیافتگان کرونا به ۵ میلیون 
۹۶۳ هزار و ۳۷۳ تن رسید

محققان هشدار دادند:

ضرورت تزریق ۳ دُز واکسن برای 
مصونیت در برابر امُیکرون

»وزیر آموزش و پرورش« خبر داد:

امتحانات تمام پایه های تحصیلی حضوری است

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

امام خمینی)ره(: برنامه اسلام از عصر وحی تاکنون بر شهادت توام با شهامت 
بوده است.

دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا به ویژه شهدای استان اصفهان را گرامی می دارد
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اجتماعی

یادداشت

داستانِ معضلِ بیکاری؛

الزامِ جایگزینی فرهنگ مهارت آموزی 
و کارآفرینی بجای مدرک گرایی

در  مهم  مسائل  جمله  از  جوانان  »بیکاری«  مساله 
برنامه ریزی های کلان کشور است و یکی از مهم ترین و 
چالش برانگیزترین معضلات کنونی جامعه، اشتغال و 
بیکاری می باشد. همچنین بیکاری می تواند ثبات و روابط 
خانوادگی را متزلزل کند.  مستقیم ترین نتیجه بیکاری از 
دست دادن درآمد است. از جمله عوامل شناسایی شده 
موثر بر افزایش نرخ جرم، جنایت و فقر، بیکاری است. 
از دلایل بیکاری می توان به افزایش جمعیت و کمبود 
تقاضا در بازار برای نیروی کار و همچنین عدم برنامه ریزی 
درست دولت و خانواده اشاره کرد. یکی از ابعاد افزایش 
بودن سطح مهارت کارجویان  پایین  بیکاری،  معضل 
و عدم انطباق نظام آموزشی با نیاز بازار کار می باشد. 
همچنین عدم توجه دولت به طرح های کارآفرینی از علل 

بالا بودن نرخ بیکاری در کشور است. 
ایران، حجم عمده  اقتصاد  به دولتی بودن  با توجه 
سرمایه ها به سمت صنایع سرمایه بر نفت، گاز و فولاد 

و... سوق داده می شود که این امر باعث بی توجهی 
دولت به پروژه های کارآفرینی و در نتیجه بالا رفتن 
بیکاری می شود. همچنین ضعف سیستم آموزشی به 
همراه نبود فرصت های مناسب شغلی، باعث بیکاری 
به  ندادن  اهمیت  است.  شده  تحصیلکرده  جوانان 
اشتغال مولد و کارآفرینی باید بیشتر به آن توجه شود. 
همچنین باید نظارت صورت گیرد تا در انتخاب نیروی کار، 
اصل شایسته سالاری رعایت شود تا باجذب نیروی نخبه، 
بهره وری در کار بالا رود و استفاده از ظرفیت های بین المللی 
در کنار ایده خلاقیت و کارآفرینی موجب توسعه اشتغال 
و فقرزدایی شود.  فرهنگ مهارت آموزی و کارآفرینی به 
جای مدرک گرایی راه برون رفت از چالش بیکاری است. تا 
زمانی که مهارت گرایی نهادینه نشود، بهره وری کم و منابع 
انسانی به هدر می رود. توسعه مهارت های شغلی در رونق 
اقتصادی، بهره وری، جلوگیری از هدر رفت سرمایه ملی، 
افزایش نیروی کار، کاهش هزینه های تولید و همچنین 

صادرات نیروی کار ماهر اثر گذار است.

صنعتانرژیراه و مسکن

مدیرعامل شرکت انتقال گاز ایران از مراحل آزمون و راه اندازی تاسیسات 
تقویت فشار گاز ارسنجان ۸ بازدید کرد. مهدی جمشیدی دانا مدیرعامل 
از  بهره برداری  با  کرد:  تصریح  گویی  و  گفت  در  ایران  گاز  انتقال  شرکت 
تاسیسات تقویت فشار گاز ارسنجان ۸ توان انتقال گاز کشور ۱۱۰ میلیون متر 
مکعب افزایش پیدا می کند. مهدی جمشیدی دانا در بازدید از مراحل آزمون 
و راه اندازی تاسیسات تقویت فشار گاز ارسنجان ۸ اظهار کرد: در تاسیسات 
ارسنجان ۸، چهار واحد توربوکمپرسور گازی نصب شده که سه واحد آن، 
آزمون ۷۲ ساعت را پشت سر گذاشته و یک واحد دیگر هم در حال راه اندازی 

اولیه است.
مدیرعامل شرکت انتقال گاز ایران در این بازدید افزود: راه اندازی کامل این 
تاسیسات سبب افزایش پایداری انتقال گاز و به دنبال آن افزایش روزانه ۱۱۰ 

میلیون مترمکعب گاز طبیعی دیگر خواهد شد.
محمد سیفی، سرپرست منطقه ۵ عملیات انتقال گاز نیز در این بازدید گفت: 
مجتمع تاسیسات تقویت فشار گاز ارسنجان در ۲۰ کیلومتری شهرستان 
ارسنجان فارس با دو ایستگاه بر روی خطوط چهارم و هشتم سراسری 

فعال است.

حجت الاسلام والمسلمین سیدجواد حسینی کیا از حضور وزیر صنعت، 
معدن و تجارت در جلسه کمیسیون صنایع مجلس در روز یکشنبه )۲۱ 
آذرماه( خبر داد و گفت: دیدگاه اصلی ما این است که شرایط رقابت باید 
بر بازار خودروی داخلی حاکم شود. تا زمانی که شرایط رقابت وجود ندارد 
افزایش قیمت خودرو بی معنا است. اگر می خواهیم قیمت کارخانه و 
بازار را به هم نزدیک کنیم باید بازار را به خودروساز نزدیک کنیم نه اینکه 
خودروساز را به بازار نزدیک کنیم. نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس در خصوص برنامه های وزارت صمت در مورد بازار خودروی داخلی 
گفت: این وزارتخانه هیچ برنامه ای در خصوص واردات خودرو ندارد. از 
طرف دیگر نگاه ما به افزایش تولید بود که مقدار اعلامی وزارت صمت سه 
میلیون خودرو بوده است که به عقیده بنده به این میزان نخواهد رسید. 
طبق بررسی ها نهایتا دو میلیون تا دو میلیون و ۲۰۰ دستگاه خودرو می 
توانند تولید کنند و این در حالی است که زیرساخت های زیادی به کمک 
خودروسازان بیاید. می توان ادعا کرد که افزایش ۱۸ درصدی قیمت خودرو 
در این مقطع زمانی به صلاح نیست و با دستور رئیس جمهور مبنی بر 

کنترل قیمت ها در تناقض است.

رضا راستی مدیرکل ترانزیت گمرک ایران در بخشنامه ای به گمرکات اجرایی کشور 
اعلام کرد تا فاصله بین گمرک های ورودی و خروجی کامیون های حامل کالاهای 

ترانزیتی را در هر ۵۰۰ کیلومتر معادل یک شبانه روز در نظر بگیرند.
در این بخشنامه آمده: »جهت اعمال جریمه موضوع ماده ١٠٩ قانون امور گمرکی و 
مرتبط با رویه عبور کالا مطابق بخشنامه های قبلی این دفتر )دفتر ترانزیت( و مفاد 
تبصره ١ ماده ٢ آئین نامه روان سازی و سلامت ترانزیت خارجی کالا مهلت مجاز 
برای ارسال کالا از هنگام خروج کالا از گمرک مبدأ و تا هنگام وصول به گمرک 

مقصد را به ازای هر ٥٠٠ کیلومتر یک شبانه روز مد نظر قرار دهند.«
از دیگر مفاد بخشنامه مذکور می توان به اعمال جریمه در صورت تأخیر در وصول 
کالای عبوری نسبت به زمان مندرج در اظهارنامه گمرکی اشاره کرد: »بدیهی است 
تأکید می گردد در صورت وصول با تأخیر کالای عبوری گمرکات می بایست ضمن 
ارزیابی دقیق محفظه حامل کالا و پلمب الصاقی نسبت به مطابقت کامل کالا با 
اسناد مربوطه مبادرت نموده و در صورتی که کالا با اسناد مربوطه مطابقت داشته 
باشد در رابطه با تأخیر در وصول کالا و با در نظر گرفتن مهلت مجاز اعلامی طبق 
ماده ١٠٩ قانون امور گمرکی و لحاظ آخرین میزان جریمه مصوب ابلاغی اقدام لازم 

را معمول نمایند.«

»مدیرعامل شرکت انتقال گاز ایران« مطرح کرد:

ظرفیت انتقال روزانه گاز کشور ۱۱۰ 
میلیون مترمکعب افزایش می یابد

»نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس« خبر داد:

دعوت وزیر صمت به کمیسیون 
صنایع در پی افزایش ۱۸ درصدی 

قیمت خودرو

دستورالعمل جدید ترانزیتی »گمرک«؛

جریمه در انتظار کامیون های ترانزیتی 
که دیر به گمرک مقصد برسند

بازرگانی بانک

»مدیر کل دفتر مقررات صادرات و واردات 
وزارت صنعت، معدن و تجارت«:

واردات لوازم خانگی کره ای برای 
مرزنشینان هم ممنوع شد

سعید عباسپور مدیر کل دفتر مقررات صادرات و واردات 
وزارت صنعت، معدن و تجارت طی نامه ای به مرکز توسعه 
تجارت الکترونیک اعلام کرد: ثبت آماری لوازم خانگی با 
نشان تجاری و ساخت کشور کره جنوبی برای مشمولان 
نامه  آیین  و  مرزی  مبادلات  ساماندهی  قانون  تسهیلات 
ساماندهی مبادله کالا در بازارچه های غیر رسمی موقت 
مرزی و آیین نامه ملوانان و شناورهای با ظرفیت زیر ۵۰۰ تن 
که مجوز خروج آنها )PC( تاکنون صادر نشده، ممنوع است.

در این نامه تاکید شده است: تعرفه های لوازم خانگی برای 
درج در سامانه جامع تجارت ارسال شده تا ثبت آماری لوازم 
خانگی ساخت کره جنوبی طبق فهرست تعرفه های پیوست 
در سامانه جامع تجارت میسر نباشد و هنگام ثبت آماری 
پیام »عدم امکان ورود لوازم خانگی با مارک یا برند ساخت 
تولید کره جنوبی برای مرزنشینان، کولبران و کارگزار آنها و 

ملوانان« توسط کاربران مرتبط مشاهده شود.
بای  ساید  و  فریزر  و  یخچال  یخچال،  انواع  نامه  این  در 
ساید، ماشین لباسشویی، ماشین ظرفشویی، جارو برقی، 
اتوپرس و برقی، توستر، میوه خشک کن، سرخ کن خانگی 
و رستورانی، انواع کیک پز، ماکروویو، مایکروفر خانگی و 
صنعتی، غذا ساز، آسیاب، مخلوط  کن و همزن خانگی،  
لوازم صوتی، تصویری و قطعات آن، ساندویچ ساز خانگی 
و رستورانی، دستگاه دی وی دی، قهوه ساز و قهوه جوش، 
چای ساز خانگی، رستورانی و صنعتی، کتری برقی، سماور 
برقی و گازی و کولر گازی به عنوان تعرفه های ممنوع، 

اعلام شده است.

»بانک مرکزی« اعلام کرد:

مهلت تسویه بدهکاران بانکی
 تا پایان سال تمدید شد

پیرو بخشنامه شماره ۲۱۲۹۳   /۰۰ مورخ ۲۸    فروردین سال 
۱۴۰۰، موضوع ابلاغ مصوبات جلسه مورخ ۲۱     فرودین 
در  کرونا  بیماری  مدیریت  ملی  ستاد  جاری  ماه سال 
خصوص تمدید مواعد مقرر در »قانون تسهیل تسویه 
بدهی بدهکاران شبکه بانکی کشور«، بدین وسیله مفاد 
بند )۲( مصوبات نود و پنجمین جلسه مورخ ۶ آذرماه 
رابطه  این  در  کرونا  بیماری  ۱۴۰۰ ستاد ملی مدیریت 

عیناً به شرح زیر اعلام می شود:
سال  عنوان  با   ۱۴۰۰ سال  شعار  تحقق  راستای  »در 
دلیل  به  و  مانع زدایی ها«  و  پشتیبانی ها  »تولید 
تعطیلی های  اثرات  و  کرونا  از  ناشی  شرایط  استمرار 
این که  و  کار ها  و  کسب  و  مشاغل  برای  شده  وضع 
با تسویه نقدی، بدهی  نتوانستند  از مشمولان  برخی 
خود را تا پایان شهریور ماه سال ۱۴۰۰ از مزایای تسهیل 
تسویه بدهی بدهکاران شبکه بانکی استفاده کنند، لذا 
مهلت زمانی مندرج در مصوبه جلسه ۶۴ ستاد ملی 
کرونا مورخ ۲۱  /۱  /۱۴۰۰ در زمینه قانون تسهیل تسویه 
مشمولان  برای  کشور،  بانکی  شبکه  بدهکاران  بدهی 
برای آخرین بار از اول مهر ماه به مدت شش ماه تمدید 

می شود.«
علاوه بر این، در بند )۳( از مصوبات جلسه مذکور نیز 
تا  کرونا  تسهیلات  اعطای  »تمدید  است:  شده  مقرر 
پایان سال ۱۴۰۰ و همچنین امهال بازپرداخت اقساط 
تسهیلات بانکی اعطایی تا پایان سال ۱۴۰۰ به کسب و 
کار های فرهنگی، هنری و رسانه ای آسیب دیده از بحران 
کرونا )اعم از تسهیلات کرونایی سامانه کارا، صندوق 

کارآفرینی امید و ...(«

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »طیبه صادقیان«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم
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استان ها
دوز سوم واکسن کرونا میتواند مرگ را تا ۹0٪ کاهش دهد

مطالعات جدید نشان می دهند که دوزهای تقویت کننده واکسن کروناویروس، گیرندگان را آماده می کند تا به 
طور موثر در برابر آسیب های هر دو نوع دلتا و اُمیکرون مقاومت کنند. یافته های تحقیقاتی نشان میدهد که افراد 
دریافت کننده دوز تقویتی »بوستر« درمقایسه با افرادی که صرفاً واکسیناسیون اولیه دو دوز را دریافت کرده اند، 

۹۰٪ کمتر احتمال دارد در اثر عفونت دلتا فوت کنند.

لرستان

»استاندار لرستان« مطرح کرد:

روند ابتلا و مرگ و میر بر اثر کرونا 
در لرستان سیر نزولی دارد

در  شنبه  روز  زیویار  فرهاد 
کرونا  استانی  جلسه ستاد 
جلسه  در  داشت:  اظهار 
ستاد ملی مقابله با کرونا، 
مدیریت  سامانه  اجرای 
در  که  بیماری  هوشمند 
پنج مرحله تعریف و برنامه 
ریزی شده، مورد تاکید قرار 
این  نخست  فاز  گرفت. 
سامانه مربوط به ادارات دولتی است که با تصمیم ستاد 
از فردا اجرایی خواهد شد و همه دستگاه ها مکلف به 

رعایت مقررات مربوط به این سامانه هستند. 
نکات مهمی مطرح  نیز  آموزش  در بحث  به گفته وی 
شد که بر اساس آن مراکز آموزشی و مدارس در رابطه 
با رفع مشکلات، مکلف به ارائه گزارش نواقص موجود 
و پیگیری برای رفع آنها خواهند بود. طبق اعلام ستاد 
ملی مقابله با کرونا، استان لرستان در وضعیت نسبتا 
مطلوبی به لحاظ بیماری قرار دارد و روند ابتلا و مرگ 
بر اثر بیماری نزولی است و میانگین مرگ رخ داده در 
استان طی هفته گذشته حدود یک نفر در روز گزارش 

شده است. 
زیویار تصریح کرد: بر اساس آخرین رنگ بندی کرونایی 
در استان، شهرستانهای خرم آباد،  پلدختر و رومشکان در 
وضعیت زرد و سایر شهرستان ها در وضعیت آبی کرونا 
قرار دارند که این شرایط حاصل همکاری خوب مردم و 

مسئولین در رعایت پروتکل های بهداشتی است.

البرز

»استاندار البرز« مطرح کرد:

مردم از روند پیشرفت پروژه قطار شهری کرج آگاه شوند
استاندار البرز با تاکید بر اجماع مسوولان مربوطه در راه 
اندازی قطار شهری کرج گفت که، مردم باید از روند پیشرفت 
این پروژه مهم به صورت شفاف آگاه شوند. مجتبی عبداللهی 
روز شنبه در نشست بررسی مشکلات راه اندازی قطار شهری 
کرج، با اشاره به اینکه فارغ از موضوعات و چالش های 
گذشته باید تصمیم منطقی بگیریم، افزود: مردم از ما توقع 
دارند و مطالبه آنها نیز در پس سال ها انتظار، به حق است.

اندازی قطار شهری کرج یک ضرورت  راه  داد:  ادامه  وی 
برای این کلانشهر است و باید برای رفع مشکلات و تامین 
ابتدا باید مسوولان  اندیشی شود. در  اعتبارات لازم چاره 
مربوطه به اجماع و هم نظری برسند تا سپس با بهره گیری 

از خرد جمعی به برنامه درستی برسیم.
استاندار البرز با اشاره به اینکه اکنون آبروی ما در گرو تعهدات 
گذشته است، بیان داشت: اگر هدف ما خدمت به مردم 

است باید از حواشی مخرب و فرافکنی ها و پرداختن 
به گذشته ها، دوری کنیم. به تصمیم گذشتگان 
احترام می گذاریم و اکنون هدفی جز کسب 
رضایتمندی مردم نداریم. عبداللهی گفت: قطار 
شهری کرج باید در فکر ایجاد بسترهای بهره 

برداری اقتصادی باشند تا از این طریق 
به پیشبرد پروژه کمک شود. اکنون 

مسوولان مربوطه باید درصدد راه 
تا  )گلشهر(   f ایستگاه  اندازی 

باشند  طالقانی(  الله  )آیت   k
ششم  اسلامی  شورای  و 

از  کامل  برداری  بهره 
تا  را  پروژه  این 

پایان کار خود 

در دستور برنامه های خود قرار دهد. گفتنی است؛ 
خط ۲ قطار شهری کرج به طول ۲۷ کیلومتر با 
۲۷ ایستگاه عملیات احداث آن از سال ۸۵ آغاز 
شده که به علت مشکلات مالی و موانع دیگر 
احداث این پروژه زمانبر شده است، اکنون خط 
یک قطار شهری کرج در امتداد خط ریلی 
صادقیه تهران - کرج  بین میدان 
شهر  تا  کرج  سلطانی  شهید 
است.  فعال  جدید هشتگرد 
قرار است قطعه نخست خط 
بین  کرج  شهری  قطار   ۲
گلشهر - چهار راه طالقانی به 
طول ۶.۵ کیلومتر در آینده 

نزدیک بهره برداری شود.

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار

بندرعباسبوشهرخراسان شمالی

حجت الاسلام رضا براتی زاده رییس کل دادگستری استان خراسان شمالی 
در واکنش به دستگیری مدیر یک کارخانه در این استان تصریح کرد: به 
دنبال دریافت گزارش از فساد مالی، پرونده قضایی تشکیل شد و تحت 
بازپرسی  از شعب  انقلاب جاجرم و در یکی  نظارت دادستان عمومی و 
دادسرای این شهرستان در حال رسیدگی است و نتایج آن متعاقبا اعلام 

خواهد شد.
وی اتهام فعلی انتسابی به متهم را تدلیس در معاملات دولتی و ارتشا 
عنوان کرد و گفت: متهم این پرونده، در جریان خرید تعداد ۱۶۰ دستگاه 
کولر گازی فاقد شناسه کالا برای تقویت سیستم سرمایشی شرکت آلومینای 
جاجرم واقع در استان خراسان شمالی، مبلغ ۷۷ میلیون و ۴۰۰ هزار تومان 
تحت عنوان پورسانت و در واقع رشوه از ۲ متهم در خارج از استان دریافت 

کرده است.
رییس کل دادگستری خراسان شمالی از کشف و توقیف ۲۰ عدد سکه تمام 
بهار آزادی و مقادیری نیم سکه از محل کار و منزل متهم خبر داد و گفت: 
منابع تامین وجوه برای این مقدار سکه و صحت و سقم ادعای متهم مبنی 
بر اینکه با سرمایه متعلق به خود این سکه ها را خریداری کرده در دست 

بررسی قرار دارد.

فرمانده مرزبانی انتظامی جمهوری اسلامی از کشف بیش از ۵ هزار میلیارد 
ریال کالای قاچاق در حوزه مرزی بندر گناوه خبر داد. سردار احمد گودرزی 
فرمانده مرزبانی انتظامی جمهوری اسلامی بیان کرد: با اشراف اطلاعاتی و 
اقدام هوشمند و هدفمند یک محموله بسیار بزرگ کالای قاچاق با تلاش 
دریابانان بندر گناوه شناسایی شد. او افزود: در اجرای این عملیات یک فروند 
شناور توقیف و مقدار ۲ میلیون متر پارچه، ۷۰۰ حقله لاستیک، ۲هزار و ۸۰۰ 
عدد لوازم آشپزخانه، تعداد ۴ هزار و ۸۰۰ عدد لوازم جانبی و یدکی خودرو، ۱۲ 
دستگاه لیفتراک، ۴هزار و ۸۰۰ دستگاه دوربین مدار بسته و ۷ هزار عدد لوازم 

جانبی موبایل از آن کشف شد.
 ۴ دستگیری  به  اشاره  با  اسلامی  جمهوری  انتظامی  مرزبانی  فرمانده 
نفر ادامه داد: کارشناسان ارزش ریالی این کالاها را افزون بر ۵ هزار و 
۷۸۱ میلیارد و ۴۴۰ میلیون ریال برآورد کرده اند. گودرزی با قدردانی از 
راستای تحقق  فرماندهی مرزبانی استان بوشهر گفت: عزم مرزبانان در 
شعار سال و اجرای منویات رهبر معظم انقلاب برای مبارزه با قاچاقیان 
سازمان یافته، جدی است و با مخلین نظم اقتصادی در مرز ها قاطعانه 

برخورد خواهد شد.

۱۱۰ فروند شناور کلاس تندرو هجومی عاشورا به سازمان رزم نیروی دریایی 
سپاه ملحق می شود. این شناور ها از قابلیت مانور بالا، قابلیت موشک انداز 
و راکت انداز با توان اقدامات شناسایی - اطلاعاتی را دارا هستند. ۱۱۰ فروند 
شناور کلاس تندرو هجومی عاشورا از سواحل مکران و دریای عمان تا دهانه 
اروند در خلیج فارس از امروز عملیاتی می شوند. شناور ها توسط متخصصان 

داخلی ساخته شده است.
ساخت  گفت:  مراسم   این  در  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  کل  فرمانده 
شناور های تندرو سپاه از راکت انداز به موشک انداز پیشرفت کرده است. این 
موشک ها نقطه زن هستند و برد آن ها از ده کیلومتر تا یک برد استراتژیک 
که به زودی اعلام می شود، افزایش یافته است. این موشک ها در زمینه های 
برد، سرعت، دقت و قدرت تخریب برای دفاع از کشور اسلامی افزایش یافته 
است. سردار سلامی افزود: ملت ایران در فروپاشی نظام شاهنشاهی که نماد 
و  تحمیلی  جنگ  آمریکا،  جاسوسخانه  اشغال  بود،  آمریکا  سیطره  بزرگترین 
تحریم های اقتصادی هیمنه آمریکا را شکسته است. همچنین فرمانده نیروی 
دریایی سپاه در مراسم الحاق ۱۱۰ شناور جدید به سازمان رزم دریایی این نیرو 
گفت: این هفتمین الحاق شناور ها است که در این مرحله سرعت آن ها از ۵۵ 

نات به ۷۵ و ۹۰ نات رسیده است.

»فرمانده مرزبانی انتظامی جمهوری اسلامی« خبر داد:

بیش از ۵ هزار میلیارد ریال کالای 
قاچاق در گناوه کشف شد

با حضور »فرمانده کل سپاه« صورت گرفت؛

الحاق ۱۱۰ شناور تندرو به ناوگان 
نیروی دریایی سپاه در بندرعباس

»رییس کل دادگستری خراسان شمالی« خبر داد:

مدیر کارخانه آلومینای 
جاجرم دستگیر شد

فرمانده انتظامی فردیس از توقیف یک دستگاه خودروی 
وانت نیسان حامل ۵۵ کیلوگرم هروئین و دستگیری سه 
متهم در این شهرستان خبر داد. سرهنگ کامران ملکی 
داشت: در پی دریافت خبری مبنی بر فعالیت سه نفر در امر 
تهیه و توزیع هروئین در سطح شهرستان فردیس، موضوع 
به صورت ویژه دردستور کار ماموران پلیس مبارزه با مواد 

مخدر این شهرستان قرار گرفت.
وی افزود: در تحقیقات اولیه ماموران با انجام اقدامات 

اطلاعاتی-پلیسی موفق به شناسایی مخفیگاه متهمان در 
سطح شهرستان فردیس شده و با زیر نظر قرار دادن محل 

فعالیت متهمان ۲ دستگاه خودروی آنها شناسایی شدند.
فرمانده انتظامی فردیس اظهار داشت: در ادامه ماموران پس 
از چندین روز تعقیب و مراقبت متهمان، در یک فرصت 
مناسب وارده عمل شده و آنان  را در حال جابه جایی مواد 
مخدر  دستگیر و به پلیس مبارزه با مواد مخدر شهرستان 

منتقل کردند.

این مقام انتظامی گفت: در بازرسی از خودروهای توقیف 
شده، ۵۵ کیلوگرم هروئین کشف شد که به همراه متهمان 

برای انجام مراحل قانونی به مراجع قضائی ارسال شد.
سرهنگ ملکی در پایان با تاکید بر عزم قاطع پلیس در مبارزه 
مستمر و هدفمند با پدیده شوم مواد مخدر خاطرنشان کرد: 
از شهروندان تقاضا می شود هرگونه اخبار و اطلاعات مربوط 
به قاچاقچیان مواد مخدر را به مرکز فوریت های پلیسی 

۱۱۰ گزارش کنند.

»فرمانده انتظامی فردیس« خبر داد:

۵۵ کیلوگرم هروئین در فردیس کشف شد
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فرهنگی

گزارش

در هفته گذشته آخرین ساخته شهرام مکری به چرخه 
اکران فیلم های سینمایی اضافه شد که با نمایش در ۲۹ 
سالن به رقم فروش ۳۲ میلیون و ۶۳۰ هزار تومان رسید. 
»بندر بند« ساخته منیژه حکمت دیگر فیلم جدیدی است 
که از دهم آذرماه اکران شده و تاکنون نزدیک به ۶۰ میلیون 

تومان فروش داشته است.
»رمانتیسم عماد و طوبا« به کارگردانی کاوه صباغ زاده که از 
سوم آذرماه روی پرده رفته تاکنون ۱۳۱ میلیون تومان بلیت 
فروخته است. »شهر گربه ها« ساخته سیدجواد هاشمی 
پس از حاشیه های فراوانی که منجر به اصلاح فیلم شد 
تا کنون بیش از یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان فروش 

داشته است.
فیلم »آتابای« نیکی کریمی هم که با استقبال خوبی 
در این روزها مواجه شده، از سوم آذرماه تا کنون بیش 
از دو میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان فروش داشته است. 
فیلم »منصور« به کارگردانی سیاوش سرمدی که روایتی 

از زندگی شهید ستاری است از ۱۹ آبان ماه اکران شده و 
تاکنون نزدیک به دو میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان بلیت 

فروخته است.
»قهرمان« ساخته اصغر فرهادی پس از حدود یک ماه و 
نیم اکران در سینماها با حدود ۴۰۰ هزار نفر مخاطب بیش 
از ۹ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان فروش داشته است. 
»گشت ۳« به کارگردانی سعید سهیلی نیز که این روزها 
فروش خوبی دارد و تعداد مخاطبانش در حال نزدیک 
شدن به یک میلیون نفر است، بیش از ۲۱ میلیارد تومان 

فروش داشته است.
»حکم تجدیدنظر« به کارگردانی محمد امین کریم پور هم 
که از ۲۶ آبان روی پرده رفته تا کنون ۲۵۰ میلیون تومان 
بلیت فروخته است. کمدی »آپاچی« به کارگردانی آرش 
معیریان از ۲۶ آبان تاکنون فقط ۳۴۰ میلیون تومان فروش 
داشته است. »تومان« به کارگردانی مرتضی فرشباف هم 
پس از گذشت حدود یک ماه و نیم از شروع نمایش حدود 

۱۲۳ میلیون تومان فروش داشته است.
در حال حاضر پرفروش ترین فیلم سال تاکنون »دینامیت« 
مسعود اطیابی است که بیش از ۳۰ میلیارد تومان بلیت 
فروخته است. آمار این گزارش طبق اطلاعات ثبت شده در 

سامانه سمفا تا ساعت ۱۰:۳۰ شنبه، ۲۰ آذرماه است.

فیلم های روی پرده چقدر فروخته اند؟

دنیای هوادار درگذشت جلال پیشوائیان پیشکسوت 
سینما، تئاتر و تلویزیون را تسلیت می گوید

خبر

بهترین فیلمنامه قرن 21 مربوط 
به کدام فیلم است؟

نویسندگی  و  کارگردانی  به   )Get out( بیرون  برو  فیلم 
جوردن پیل صدرنشین فهرست انجمن نویسندگان آمریکا 

از ۱۰۱ فیملنامه برتر ۲۱ سال گذشته شد.
این فیلم ترسناک که فینامه آن حالا به عنوان بهترین 
فیلمنامه قرن بیست و یکم انتخاب شده، در سال ۲۰۱۸ 
نیز برنده اسکار بهترین فیلمنامه غیراقتباسی شده بود. 
برخی از دیگر فیلم هایی که در ۱۰ رتبه اول این فهرست 
قرار گرفته بودند نیز جایزه اسکار را در کارنامه داشتند از 
جمله این آثار می توان به فیلم کره ای انگل که در سال 
۲۰۲۰ اسکار بهترین فیلم و بهترین فیلمنامه غیراقتباسی 
اسکار  سال ۲۰۱۷  در  که  مهتاب  فیلم  و  کرد  دریافت  را 
اشاره  برد،  را  اقتباسی  فیلمنامه  بهترین  و  فیلم  بهترین 
کرد. در ادامه ۱۰ فیلم برتر این فهرست را مشاهده می کنید:

۱. برو بیرون )۲۰۱۷( نوشته جوردن پیل
۲. درخشش ابدی یک ذهن پاک )۲۰۰۴( به قلم چارلی 

کافمن
۳. شبکه اجتماعی )۲۰۱۰( نوشته آرون سورکین براساس 

کتابی با نام میلیاردرهای تصادفی نوشته بن مزریک 
۴. انگل )۲۰۱۹( به قلم بونگ جون هو و هان جین وون

و  نوشته جوئل   )۲۰۰۷( نیست  پیرمردها  برای  ۵. جایی 
ایتن کوئن براساس رمانی به همین نام از کورمک مک 

کارتی
۶. مهتاب )۲۰۱۶( نوشته بری جنکینز

توماس  پل  قلم  به   )۲۰۰۷( شد  خواهد  پا  به  خون   .۷
اندرسون

۸. حرامزاده های لعنتی )۲۰۰۹( نوشته کوئنتین تارانتینو
۹. تقریبا مشهور )۲۰۰۰( نوشته کامران کرو

براساس  نولان  کریستوفر  نوشته   )۲۰۰۰( یادگاری   .۱۰
داستانی کوتاه از جاناتان نولان

سینمای جهان

سریال پربیننده »بازی مرکب« بیشترین هشتگ در شبکه اجتماعی توئیتر را در 
 Squid( »بین سریال های سال ۲۰۲۱ به خود اختصاص داد. سریال »بازی مرکب

Game( باز هم در سال ۲۰۲۱ در صدر یک فهرست دیگر قرار گرفت.
شبکه اجتماعی توئیتر در جدیدترین گزارش خود نوشته است که سریال کره ای 
»بازی مرکب« جذاب ترین و بحث برانگیزترین برنامه تلویزیونی سال ۲۰۲۱ در این 
شبکه اجتماعی در منطقه آمریکا بوده است. »وانداویژن« )WandaVision( و 
»لوکی« )Loki( از استودیوی دیزنی پلاس نیز در این رده بندی در جایگاه های دوم و 
سوم این فهرست قرار گرفتند. در این میان، »آی کارلی« )iCarly( از پارامونت پلاس و 
»تد لاسو« )Ted Lasso( از اپل تی وی پلاس در رده های چهارم و پنجم قرار گرفتند. 
فیلم های زیادی هم در این فهرست قرار گرفته اند و در بخش عناوین سینمایی فیلم 
»پلنگ سیاه« )Black Panther( در صدر قرار گرفته و به دنبال آن »گودزیلا علیه 
 Zac Snyder\s Justice( »لیگ عدالت زک اسنایدر« ،)Godzilla vs Kong( »کونگ
 ،)Spider-Man: No Way Home( مرد عنکبوتی: راهی به خانه نیست« ،)League
 Black( »بیوه سیاه« ،)Space Jam: A New Legacy( »اسپیس جم: میراث جدید«

Widow(، »مورتال کمبت« )Mortal Kombat( و »شرک« )Shrek( هستند.

برای سه  را پدری تمام وقت  آمریکایی خود  بازیگر معروف  رینولدز  رایان 
فرزند خود میداند. رینولدز  توضیح داد: بزرگترین چیز برای من این است 
که نمی خواهم این زمان را با بچه هایم از دست بدهم. این ستاره سینما و 
همسرش، بلیک لایولی، دارای سه دختر کوچک به نام های جیمز شش ساله، 
اینز پنج ساله و بتی دو ساله هستند. او گفت که این »زمان عالی« برای او 
برای استراحت از حرفه اش است، زیرا، »وقتی فیلمی را فیلم برداری می کنم، 
اغلب در اروپا هستم، دور هستم، ساعات فوق العاده طولانی ای وجود دارد. 
نیاز ثابت و یکنواختی برای حضور در تمام مدت وجود دارد – نه فقط به این 
دلیل که در حال اجرا هستم، بلکه به طور کلی در حال تهیه کنندگی و نوشتن 
فیلم هایم هستم.« او گفت: »من می خواهم بچه هایم یک برنامه کاملاً عادی 
داشته باشند. »سال ها وقتی همسرم بلیک نقشی را می گرفت، من فیلمی 
نمی گرفتم و با بچه ها بودم و برعکس؛ بنابراین ما به نوعی معامله می کنیم. 
ما هیچوقت همزمان کار نکردیم. اما همیشه از هم دور بودیم. پس به طور 
همزمان در کنار  فرزندانمان نبودیم«، اما این روال با بزرگتر شدن سه دختر 

سخت تر شده است.

فصل دوم سریال نتفلیکس The Witcher  هفته آینده پخش می شود و در 
مصاحبه اخیر هنری کاویل بازیگر نقش قهرمان افسانه ای شکار هیولا، نظرات 
جالبی در رابطه با  طراحی لباس خود در فصل آینده دارد. در صحبت با نتفلیکس، 
کاویل گفت: تمرکز طراحی لباس جدیدش، به او امکان تحرک بهتر در صحنه های 
اکشن سخت  را داد. او تأیید کرد که طرفداران در قسمت سوم فصل ۲ نتیجه این 
کار را با شکوه تمام خواهند دید، اما اگر با چشمی تیز به آن نگاه کرد میتوان به 

طراحی این لباس پی برد.
کاویل همچنین این تغییر لباس را در چارچوب طرح آینده توجیه کرد: »گرالت 
باید زره جدیدی پیدا می کرد، اما او فرصت توقف در جایی برای خرید زره یا 
ساختن آن را نداشت، بنابراین به سیاه چال های کائر مورهن میرود و چیزی 
بسیار قدیمی و مربوط به دورانی متفاوت پیدا کرد که  هنوز قابل استفاده است.«
فصل اول سریال، که هم مخاطبان قدیمی و هم جدید را به مجموعه کتاب های 
فانتزی حماسی آندری ساپکوفسکی جذب کرد. فصل اول با عبور گرالت با 
پرنسس سیریلا سینترا )فریا آلن( و جادوگری ینفر از ونگربرگ  پس از نبرد شدید 

و ویرانگر در  تپه سودن توسط نیرو های نیلفگارد به پایان رسید.

رینولدز از بازیگری به طور موقت
 کناره می گیرد

قهرمان سریال ویچر با زرهی خاص 
به میدان می آید

»بازی مرکب« توئیتر
 را هم تسخیر کرد

کتاب و ادبیات

یکی از کتاب های چاپ نخست »هری پاتر« در یک حراجی 
صدها هزار دلار فروخته شد و رکورد جدیدی به ثبت رسید. 
یکی از کتاب های چاپ نخست »هری پاتر«  روز پنجشنبه 
در ایالات متحده آمریکا به قیمت ۴۷۱,۰۰۰ دلار فروخته 
شد تا رکورد جهانی جدیدی برای فروش یک داستان قرن 

بیستمی به ثبت برسد.
این کتاب نسخه جلد سخت »هری پاتر و سنگ جادو« 

رسیده  چاپ  به  بریتانیا  در  و  سال ۱۹۹۷  در  که  است 
تغییرات  با  ایالات متحده  در  کتاب  این  عنوان  است. 
جزئی به چاپ رسید. بر اساس اعلام حراجی آمریکایی 
که در دالاس واقع شده است، از این کتاب فروخته شده 
انتظار  فقط ۵۰۰ نسخه مشابه به چاپ رسیده است.  
می رفت این کتاب به قیمت ۷۰هزار دلار به فروش برسد 
برابر قیمت  اما در نهایت قیمت آن به بیش از شش 

پیش بینی شده رسید.
قیمت سایر نسخه های چاپ نخست »هری پاتر و سنگ 
جادو«  که پیش از این در حراجی ها فروخته شده اند بین 
۱۱۰هزار تا ۱۳۸هزار دلار متغیر است. این کتاب ۴۷۱ هزار 
پاتر«  »هری  کتاب  گران ترین  عنوان  به  تنها  نه  دلاری 
شناخته می شود بلکه گران ترین کتاب داستانی قرن بیستم 

هم محسوب می شود.

کتاب »هری پاتر« در حراجی رکورد زد

سینما و تئاتر

فیلم آتابای، پنجمین ساخته نیکی کریمی در بخش رقابتی 
فیلم های داستانی جشنواره »منار صوفیه« بلغارستان به 

نمایش گذاشته خواهد شد. 
پنجمین فیلم نیکی کریمی با عنوان آتابای پیش از این 
در بخش رقابتی جشنواره کمبریج انگلستان، مراسم جوایز 
سینمایی آسیاپاسیفیک و جشنواره فجر به نمایش در آمده 
بود. آتابای در ماه ژانویه علاوه بر نمایش در منار صوفیه، 
در بخش مسابقه زنان فیلم ساز جشنواره داکا )مهمترین 

جشنواره جنوب آسیا( نیز حضور خواهد داشت.

جشنواره منار صوفیه از سال ۲۰۰۹ در شهر صوفیه پایتخت 
بلغارستان آغاز به کار کرد و هرساله بهترین آثار سینمایی، 
مستند و کوتاه را از کشورهای خاورمیانه، آسیای میانه و 
شمال آفریقا به نمایش می گذارد. این جشنواره به عنوان 
یکی از بزرگترین رویدادهای فرهنگی منطقه بالکان شناخته 
می شود و در دوره گذشته )پیش از پاندمی کرونا( میزبان 
بیش از ۱۰ هزار مخاطب بوده است.  جشنواره منار صوفیه، 
امسال در تاریخ ۲۴ دی تا ۱۰ بهمن ) ۱۴ تا ۳۰ژانویه( برگزار 
خواهد شد. هادی حجازی فر، جواد عزتی، سحر دولتشاهی، 

نوروش، یوسفعلی دریادل، مه لقا می نوش، آتش  دانیال 
تقی پور، معصومه ربانی نیا و میرمجید حسینی بازیگران 
اصلی آتابای هستند.  در خلاصه داستان این فیلم آمده 
است که آتابای ۴۰ساله به همراه پدر و خواهرزاده اش در 
روستای پیرکندی)خوی( زندگی می کنند. او سال ها پیش، 
دانشجوی معماری در دانشگاه هنرهای زیبای تهران بوده و 
یک سال مانده به فارغ التحصیلی، به علت مشکلات روحی 
ناشی از عشق نافرجام به هم دانشگاهی اش، ترک تحصیل 

کرده و به زادگاه خود بازگشته است...

حضور آتابای در چهاردهمین دوره جشنواره »منار صوفیه« بلغارستان
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حبیب اله فروزنده«
 - پیشکسوت والیبال - را گرامی می دارد

دیالوگ

جستار

»مدیرعامل باشگاه فرهنگی ورزشی نیروی زمینی ارتش« مطرح کرد:

ارتش پشتوانه و حامی ورزش در تمام سطوح خواهد بود

»دبیرکل جهانی چوخه« مطرح کرد:  

چوخه ریشه در اصالت و فرهنگ ناب ایرانیان دارد

به گزارش روزنامه »دنیای هوادار«؛ سرهنگ چنگیز مسیب زاده 
مدیر تربیت بدنی نزاجا و مدیرعامل باشگاه فرهنگی ورزشی 
نیروی زمینی ارتش ج.ا.ا در گفت وگویی در خصوص اهداف و 
برنامه های باشگاه فرهنگی ورزشی نیروی زمینی ارتش گفت: 
ارتش ج.ا.ا همانگونه که در تمام لحظات حامی و پشتوانه 
مردم کشور عزیزمان بوده است، قطعا در ورزش هم نیز حامی 
و پشتوانه ای مستحکم برای ورزشکاران عزیزمان خواهد بود و 
شعار ارتش فدای ملت را در ورزش هم معنا خواهیم بخشید و 
بهترین امکانات را در اختیار ورزشکاران کادری و وظیفه خواهیم 
گذاشت تا ارتشی ها با کسب نتایج درخشان در تمام عرصه ها 

پرچمدار کشور عزیزمان ایران باشند.
این باشگاه  از رشته های ورزشی  نزاجا  مدیر تربیت بدنی 
در عرصه ورزش نیز گفت: به لطف و حمایتهای همه جانبه 
فرمانده ولایی کل نیروی زمینی ارتش در ۳۲ رشته ورزشی 
در بالاترین سطوح تیم داری می کنیم که سرآمد آن ها که 
می توان اشاره نمود  تیم هندبال که در جمع ۴ تیم برتر آسیا 
حضور پیدا کرد و همچنین در رشته های فوتبال، بسکتبال، 
والیبال، چوگان، تیراندازی، کشتی، کاراته، تکواندو و... اشاره 

کرد.
صحبت هایش  ادامه  در  مسیب زاده  چنگیز  سرهنگ 

درخصوص تیم های فوتبال و سایر رشته های نیروی 
فوتبال  تیم  که  آنجا  از  افزود:  زمینی 

نیروی زمینی ارتش از جمله تیم های 
می شود  محسوب  ارتش  پرطرفدار 
بود  خواهد  این  تلاشمان  تمام 
که فوتبال نیروی زمینی ارتش به 

جایگاه واقعی خود و بالاترین 
سطح فوتبال کشور برسد و برای 
رسیدن به این هدف برنامه ریزی 
بلند مدتی را در نظر گرفتیم و در 

اولین اقدام با انتخاب امیر ابهری 
از  مردی 

جنس ارتش به عنوان سرمربی امیدواریم قدم های رو به جلو 
برای هدف گذاری خود برداشته باشیم و همچنین در سایر 
رشته ها از جمله هندبال که قهرمان لیگ قهرمانان آسیا 
می باشد و همچنین بسکتبال، تیراندازی، چوگان، 
والیبال، پاورلیفتینگ، فوتسال و... هدف گذاری 

معینی نیز برای پیشبرد اهدفمان معین کردیم.
نیروی  ورزشی  فرهنگی  مجموعه  مدیرعامل 
زمینی در خصوص جذب ورزشکاران نخبه سرباز 
نیز بیان داشت: قطعا تمام ثروت و سرمایه ارتش 
و  سرباز  جوانان  همین  ایران  اسلامی  جمهوری 
آینده دار کشورمان خواهند بود، ما با برنامه ریزی های 
محترم  فرماندهان  با  متعدد  جلسات  در  که  دقیقی 
نیروی زمینی ارتش برگزار کردیم، این امر را 
با  که  دادیم  قرار  کار خود  دستور  در 
سعی مان  متعدد  فراخوان های 
را بر این گذاشتیم که سربازان 
نخبه ورزشکار را در رشته های 
جمله  از  ورزشی  متعدد 
فوتبال جذب کنیم که در 
این امر تا حدودی هم نیز 

موفق عمل کردیم و امروزه تمام تیم های ورزشی نیروی 
زمینی ارتش را در سطوح مختلف سربازان تشکیل داده اند 
و همچنین تیم فوتبال نیروی زمینی بر خلاف سال های 
گذشته در فصل جدید با تیمی کاملا نظامی وارد مسابقات 
خواهند شد و سعی کردیم تمام بازیکنان و حتی کادرفنی و 
پزشکی تیممان را از میان همین سربازان نخبه و آینده دار 
کشور تشکیل دهیم و در راستای صحبت هایی که داشتم 
این نکته را با کادرفنی تمام رشته های ورزشی برای جذب 
ورزشکاران سرباز در میان گذاشتم و خداروشکر ماحصل این 
جلسات را امروزه در کلیه رشته ها از جمله فوتبال، بسکتبال، 
والیبال، هندبال و ...میبینیم که شاکله اصلی تیم هایمان را 

همین جوانان سرباز تشکیل می دهند.
دکتر مسیب زاده در پایان عنوان داشت: تمام سعی و تلاش 
فرماندهان ارتش سرافراز نگاه داشتن پرچم جمهوری اسلامی 
ایران بوده و خواهد بود و این امر نیز در ورزش هم همین 
گونه خواهد بود و با حمایت و پشتوانه از تیم های ورزشی 
در ارتش بستری را فراهم کردیم تا اینکه جوانان این مرز و 
بوم همواره در چرخه ورزش و سلامت حضور داشته باشند تا 
با اینکار نیز ذره ایی به ورزش کشوران در عرصه های جهانی 

کمک کرده باشیم.

از زمانیکه امیری خراسانی به ریاست فدراسیون روستایی و 
عشایری در آمده، این فدراسیون سروسامانی قانونمند گرفته 
و به رغم اینکه همزمان با آغاز ریاست وی، کرونا تمامی ابعاد 
زندگی مردم را تحت تاثیر قرار داد و ورزش را در حالت نیمه 
تعطیل در آورد، اما فرصت خوبی شد تا مدیری جوان و تازه 
نفس با تفکراتی نو یک بازبینی مجددی بر رویکرد فدراسیون 

روستایی و عشایری داشته باشد.
سروسامان دادن به خانه های ورزش روستایی و همچنین 
بومی  جشنواره.های  بردن  و  جشنواره ها  کردن  قانونمند 
محلی و عشایری به دل طبیعت و فضای خاص خودشان 
و همچنین ارتباط و تعامل خوب با رسانه ها از جمله هدف 
گذاری هایی است که در تفکر امیری خراسانی دیده می شود.
در همین حال سامان بخشیدن به برخی رشته هایی که نماد 
اصالت و فرهنگ و سنت های ایرانیان است و البته می تواند به 
کمک ورزش قهرمانی بیاید را هم مد نظر داشته مثل ورزش 
سنتی و بومی محلی چوخه که البته خاستگاه اصلی آن در 
خراسان بزرگ است و اگر هم در برخی استان ها مثل تهران 
و البرز و سمنان بعضا مسابقاتی برگزار می شود بازهم ریشه 

های آن به خراسان بزرگ بر می گردد.
در باب ورزش چوخه بنظر می رسد افرادی که دنبال منافعی 
خاص با  با دایره فکری کوته بینانه هستند چنان این رشته 
را به انزوا برده اند که از تشکیل یک جلسه مشترک با حضور 
آقای امیری خراسانی و متولیان فدراسیون جهانی چوخه به 

تکاپو افتاده و چنان دستپاچه شده اند که اصل نشست رییس 
فدراسیون روستایی عشایری با دبیرکل جهانی چوخه را زیر 

سوال برده اند.
قضیه از این قرار است که دکتر موذن جامی سال ٢٠١١ در 
که  با مستنداتی  برزیل  در  بازی های سنتی جهان  جریان 
ارائه می کند پیشنهاد تشکیل فدراسیون جهانی چوخه را 
به فدراسیون جهانی بازی های بومی محلی ارائه می کند و 
همان جا با حضور ٢١ کشور جهان رای گیری صورت می گیرد 
و موذن جامی مشاور وقت رییس جمهور به عنوان رییس 

جهانی با رای اعضا انتخاب می شود.
دکتر موذن جامی با ارتباطات خود ردیف بودجه برای فدراسیون 
جهانی تعریف می کند و اما این بودجه را با فدراسیون جهانی 
زورخانه در یک ردیف می اورند و بماند که یکی دو سال بودجه 
کلی به یک فدراسیون جهانی می رود و دو سال هم فدراسیون 
روستایی)در دوره قبل(  موفق به دریافت بودجه یک میلیاردی 
می شود و جالب اینکه  سر خود چوخه بی کلاه می ماند!هرگز 

این بودجه برای چوخه نیامده است.
محمدرضا ابراهیم آبادی دبیرکل جهانی چوخه و از قهرمانان 
چوخه در خراسان می گوید: مجوز فدراسیون جهانی به تایید 
وزارت ورزش رسیده است و از سازمان ثبت شرکت ها هم 
مجوز گرفتیم و از آنجا که نمی خواستیم فدراسیون جهانی 
چوخه مثل فدراسیون جهانی زورخانه وارد مجادله و اختلاف با 
تشکیلات داخلی شود خیلی تلاش کردیم که از طریق تعامل 
با فدراسیون کشتی و سپس فدراسیون روستایی هردو به 
دنبال یک هدف باشیم ولی در زمان ریاست آقای جعفری 
امکان تعامل نبود تا اینکه دکتر امیری خراسانی با روی باز 

پذیرفتند و وارد مذاکره شدیم.
محمدرضا مدبر )ابراهیم آبادی( می گوید: هفته قبل رفتیم و 
با آقای امیری خراسانی نشستی مشترک را برگزار کردیم و 
مسئول انجمن چوخه فدراسیون هم در جلسه بودند. خیلی 
هم استقبال شد و مقرر شد نشستی مشترک در فدراسیون 
روستایی و عشایری  با حضور آقایان حاج محمدرضا طالقانی 
و دکتر موذن و سایر اعضای هیات رییسه فدراسیون جهانی 
و دکتر امیری خراسانی برگزار کنیم تا به یک نقطه مشترک 

برسیم.
وی گفت: نمی دانم چه اتفاقی افتاده که دو روز بعد از آن 
جلسه مسول چوخه فدراسیون با پخش مطالبی غیر واقع  به 
دنبال تفرقه افتاده حال آنکه واقعا شخص رییس فدراسیون 
نشست مشترک  از  استقبال خوبی  خراسانی  امیری  آقای 

داشتند.
وی گفت: هدف ما معرفی ورزش چوخه به جهانیان است 
ولی تا زمانیکه در داخل دنبال تفرقه و سهم خواهی هستیم ره 
بجایی نمی بریم همانطور که زورخانه با وجودی که فدراسیون 
داخلی هم دارد هرگز به هدف خود نزدیک هم نشده آنهم با 

هزینه ها و بودجه های خوبی که دارند.
دکتر مدبر )ابراهیم آبادی( گفت: با این کارها بین چوخه 
کاران خراسان هم رخنه و اختلاف می افتد و از آقای امیری 

خراسانی استدعا دارم که به این موضوع ورود کنند تا این 
حرکات به اصل چوخه لطمه وارد نکند . اینکه یک نفر با 
ندانم کاری اصل فدراسیون جهانی را انکار کند نشان از کوتاه 
فکری دارد در حالیکه تمامی مسئولین  رده بالای مملکت 
از گسترش بازیهای بومی محلی مثل چوخه در سراسر جهان 
استقبال می کنند ، بیایند و همه این زحمات را انکار کنند 
بیانگر اهداف دیگری است . ما تا به امروز از خودمان هزینه 
کرده ایم و هیچ سهم خواهی هم نداریم چون هدف احیای 
چوخه و گسترش آن به دیگر کشورهاست . وگرنه چوخه 
بدون  که  قرنهاست  ایران   چوخه  حقیقت  در  و  خراسان 
تشکیلات و رییس و فدراسیون و...به صورت مردمی به 
زیبایی تمام برگزار می شود و حال با این نوع نگاههای کوته 
بینانه  همان ناب بودن چوخه لطمه می خورد ولی یقین 
دارم چوخه که اصالت و ریشه در باورها و سنت های مردم 
دیار خراسان بزرگ دارد با این بادها به خود نمی لرزد و آنها 

که ریشه ندارند را از سر راه بر می دارد.
وی در پایان گفت: در هر حال من شخصا به رسانه ها هم 
گفتم که دیدگاه مثبت آقای امیری خراسانی می تواند کمک 
بزرگی به تقویت چوخه در داخل و گسترش و جهانی شدن 
آن داشته باشد و بازهم به تدبیر و ریاست فدراسیون امید 

زیادی دارم.

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

از زمانیکه امیری خراسانی به ریاست فدراسیون روستایی و عشایری در آمده، 
این فدراسیون سروسامانی قانونمند گرفته و به رغم اینکه همزمان با آغاز ریاست 

وی، کرونا تمامی ابعاد زندگی مردم را تحت تاثیر قرار داد و ورزش را در حالت نیمه 
تعطیل در آورد، اما فرصت خوبی شد تا مدیری جوان و تازه نفس با تفکراتی نو یک 

بازبینی مجددی بر رویکرد فدراسیون روستایی و عشایری داشته باشد.
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ورزشی

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار 

سهیل مهدی: دستورالعمل حضور تماشاگران در ورزشگاه ابلاغ نشده است
سهیل مهدی گفت: تاکنون چیزی به ما ابلاغ نشده، خوشبختانه با وجود صحبت های انجام شده پالس های مثبتی 
دریافت کرده ایم، اما تاکنون دستورالعملی دریافت نکرده ایم. تا زمانی که دستورالعملی به ما ابلاغ نشود نمی دانیم چه 
چیزی را باید اجرا کنیم. در این دستورالعمل ها برخی مقتضیات و شیوه  نامه ها قید شده و ابتدا باید آن را دریافت و 

به باشگاه ها ابلاغ کنیم. هر زمانی شیوه نامه ها را دریافت کنیم، آماده خدمت هستیم.

مکث

در دیار پرستاره نصف جهان؛

گمشده ای بنام »وزنه برداری«! 

روا نیست دیار کهن اصفهان که سابقه دیرینه و بیش از 
۷۰ سال حضور مقتدرانه ای در وزنه برداری ایران، آسیا، 
جهان و المپیک را در کارنامه درخشان خود دارد، به دست 
فراموشی سپرده شود! انصاف نیست نوجوانان و جوانان 
شکوفا شده دیار زاینده رود، با غنائی از استعداد، تکنیک و 
قدرت بدنی در سایه بی تدبیری مسئولان هیاتُ وزنه برداری 

استان اصفهان نادیده انگاشته شوند!
با شناختی که نگارنده از تاریخ درخشان و دیرپای ورزش 
وزنه برداری اصفهان دارد و با نگاهی به گنجینه گران بهای 
این رشته مدال آور ورزش اصفهان، بدون کوچک ترین شک 
و شبهه ای و به صراحت باید اذعان نماید، دلیل عدم توجه 
به وزنه برداری اصفهان در این دو سه سال اخیر، نشان از 
ضعف مدیریتی و بی توجهی به نوجوانان و جوانان دارد که 
امروز شاهد آثار زیانبار آن هستیم! همین عوامل و فقدان 
مدیری مدبر و زیرمجموعه ای کارآمد سبب گردیده است تا 
ضربه های جبران  ناپذیری بر پیکر وزنه برداری اصفهان وارد 

شود!
وزنه برداری  زرین  تاریخ  در  که  سوابقی  براساس  اگرچه 
اصفهان به ثبت رسیده است ورزش وزنه برداری دیار نصف 
جهان از سال ۱۳۱۸ در مسابقات وزنه برداری قهرمانی کشور 
حضوری فعال داشته است ولی درابتدا با نگاهی به عکس 
تاریخی وزیر خاکی اساتید گرانقدر و فرهیخته این رشته 
ورزشی که مربوط به سال ۱۳۳۸ است، نام و خاطره در 
اصفهان،  استان  برداری  وزنه برداری  والامقام  گذشتگان 
مرحومان حاج محمد صادق صیرفیان پور، رئیس هیاتُ 
و عضو شورای شهر، صفدری دبیر هیاتُ و از قهرمانان و 
کارمندان بانک ملی، حسن براتی اولین مربی زحمت کش 
و پهلوان رضا استیکی مدال آور آسیا را گرامی می داریم که 

پایه گذار وزنه برداری نوین اصفهان بودند.
همچون  گرانقدری  اساتید  شامخ  مقام  براینکه  مضاف 
نصراله دلوی و سيد مرتضی سیف زاده، احمد پرورش و علی 
طلاکوب ها را ارج می نهیم که برای استمرار جایگاه رفیع 
این رشته ورزشی در سطح کشور و مسابقات بین المللی 
ازجایگاه رفیعی برخوردار بودند و جامعه ورزش وزنه برداری 
استان پهناور اصفهان را با روند رو به رشدی دنبال کردند. 
استاد نصراله دلوی و استاد سید مرتضی سیف زاده از جمله 
مدیران شایسته و باکفایتی بودند که قریب به ۴۴ سال در 
پست های رئیس و نایب رئیس به وزنه برداری نصف جهان 
خدمات ارزشمندی ارائه نمودند  و مربیان وقهرمانان ارزنده 
ای را باخود داشتند که حاصل زحماتشان حضور مقتدرانه 
رشید شریفی، حکیمیان  سید رضا موسویان، رسول تقیان، 

محمد سرلک، پهلوان سهراب مرادی، رسول معتمدی و... 
می باشند.

متاسُفانه بر خلاف انتظاری که از رئیس و دبیر جدید 
می رفت، وزنه برداری استان اصفهان در مسیری پر سنگلاخ 
گام برمی دارد و وقت آن رسیده است این عروس هزار داماد  
دارای تشکیلات جدیدی شود تا گمشده خود را بازیابد. در 
گزارش قبلی هم اشاره کردیم که از ظواهر چنین برمی آید 
که اصفهان ستیزی به  وزنه برداری اصفهانی که شهره آفاق 
بوده است و در حال حاضر دارای قهرمانان صاحب نام و  
یلان وپهلوانانی همچون سهراب مرادی و رسول معتمدی 
در بخش آقایان و  یکتا جمالی در بخش بانوان می باشد 

نیز سرایت کرده است!
چرا از داشته  های گرانبهای پیشکسوتان استفاده نمی شود 
و با دعوت از تمامی دست اندرکاران و تجربه اندوختگان 
وزنه برداری دیار نصف جهان در کارگروه ها استفادهنمی 
شود تا به وضعیت  وزنه برداری این دیار رونق بخشیده  
شود!؟ هیاتُ وزنه برداری استان اصفهان به زیر مجموعه ای 
قوی و کاربلد نیاز دارد تا با تلاش، جسمی و فکری، مسیری 
را انتخاب نمایند تا به اهداف میان مدت و دراز مدت هیاتُ 
وزنه برداری که سال هاست دم از بزرگی و قدرت می زده  
دست پیدا کنند وبه جایگاه واقعی و درخوری که در شانُ 

نام پرآوازه وزنه برداری اصفهان باشد برسند.
 متأسفانه این روزها برخی از روُسای هیاتُ های ورزشی در 
برابر مطالبی که خبرنگاران از سر دلسوزی و عرق ملی می 
نویسند، حمل بر تخریب شخصیتی و مخالف با عملکرد 

خود می پندارند!
متأسفانه مدیریت قائم به فرد بحث کهنه ای است در 
ورزش و تازگی ندارد ومعلوم نیست، چه زمانی می باید 
از خرد جمعی بهره برداری کنیم تا مشکلات از پیش رو 
برداشته شوند؟! سهل انگاری و بی توجهی رئیس و دبیر 
هیاتُ وزنه برداری استان اصفهان به نوجوانان و جوانان 
به رشد  رو  روند  از  وزنه برداری اصفهان  تا  باعث گردیده 
راسُ هیاتُ های  وتوسعه فاصله بگیرد! کسانی که در 
ورزشی قرار می گیرند باید به رشته مورد نظر خود تعصب 
داشته باشند تا دغدغه های اهالی آن رشته بیشتر نشود که 
متأسفانه در شرایط کنونی با هر قهرمان و اهل وزنه برداری 
صحبت می کنیم با اظهار نارضایتی از عملکردمسئولان 

هیاتُ وزنه برداری استان اصفهان بشدت انتقاد می کنند.
که  سرلک  محمد  تقیان،  رسول  نظیر  قهرمانانی  سوای 
اصفهان  استان  وزنه برداری  برای  گذشته  سال های  در 
افتخار آفریده اند صدای پهلوان سهراب مرادی که از سوی 
فدراسیون وزنه برداری مورد بی مهری قرار گرفت و نتوانست 
در مسابقات المپیک توکیو و جهانی ازبکستان حضور پیدا 
کند که به یقین مدال خوشرنگی را به ارمغان می آورد  و 
رسول معتمدی هم در آمده است که از کم لطفی مسئولان 
هیاتُ که به وعده هایشان عمل نکرده اند نیز از آن جمله 

است.
و اما در گفتگوی مهندس صالحی رئیس قبلی هیاتُ وزنه 
برداری شهر اصفهان با خبرنگار دنیای هوادار، وی ضمن 

ابراز نارضایتی و بی توجهی مسئولان هیاتُ وزنه برداری 
استان به استعدادهای جوان اصفهان اظهار کرد: آقای دکتر 
محمدی قبل از رسیدن به پست رئیس هیاتُی قول های 
زیادی نسبت به تغییرات اساسی در هیاتُ شهر اصفهان و 
شهرستان های تابعه،  تا برگزاری مسابقات جهانی و جان 
دوباره ای بخشیدن به وزنه برداری دادند، ولی متاسُفانه 
اجرائی نشد که شرایط فعلی گویای این حقیقت است که 

هیچ فعالیتی صورت نگرفته است.
وزنه برداری  عملاُ  ایشان  کرد:  تصریح  صالحی  مهندس 
اصفهان را نابود کردند و در دوره ریاست ایشان نه تنها 
یک وزنه بردار جوان به آمار اضافه نشده است که خیلی از 
نوجوانان و جوانان علاقه مند و مستعد وزنه برداری استان 

از خیر این رشته ورزشی گذشتند!
وی افزود: دکتر محمدی در مجمع انتخاباتی از همه بزرگان 
و پیش کسوتان به عنوان ابزار برای رسیدن به پست و 
مقام رئیس هیاتُی سود برد اما بعداز مدت کوتاهی با بی 
احترامی به فرهیختگان وزنه برداری استان اصفهان کاری 
کرد که اکثر پیشکسوتان ناچار شدند از خیر همکاری با 

هیاتُ بگذرند.
رئیس پیشین هیاتُ وزنه برداری اصفهان خاطرنشان کرد: 
فولادشهر با آن همه جمعیت یک  سالن تمرینی برای 
ورزش وزنه برداری ندارد و هیچ گونه فعالیتی نسبت به 
احداث سالن به عمل نیامده است که گفته شده است 
احداث سالن جزو وظایف هیاتُ نیست، ما هم قبول 
داریم که کار عمرانی جزو وظایف هیاتُ ها نیست ولی با 
پیگیری های روُسای هیاتُ ها عملیات احداث سالن های 
ورزشی در سطح استان اجرایی می شود ، چطور که استاد 
سیف زاده با دست خالی ولی با کمک گرفتن از استانداری 
و افراد خیر یکی از مجهزترین و زیبا ترین خانه وزنه برداری  
را در شهر اصفهان بنا نمود  وپیش از آن استاد دلوی پیگیر 

احداث خانه وزنه برداری لنجان بود.
وی با اشاره به عدم صدور حکم رئیس هیاتُ گفت : وقتی 
رئیس هیاتُ وزنه برداری لنجان حکم نگرفته است چطور 

می تواند از حق و حقوق وزنه برداران لنجان دفاع کند!؟
نکردیم  اضافه  دوسال گذشته یک سالن  در  افزود:  وی 
حتی ۱ قهرمان تربیت نکردیم خدا را شکر فقط مربی بدون 
ورزشکار داریم، خروجی هیاتُ ناکارآمد استان اصفهان طی 
دو سال گذشته چه بوده است؟!  فقط سالن بدنسازی و 
پرورش اندام اضافه کرده است! وقتی مربی تیم ملی وزنه 

برداری سابقه مربیگری ندارد چه باید کرد؟
هیاتُ  نیست  بهتر  گفت:  پایان  در  صالحی  مهندس 
وزنه برداری که حاضر  به همکاری با نخبگان و بزرگان و 
جوانان سرشار از طراوت و مستعد این رشته ورزشی نیست 
و دست از خودشیفتگی برنمی دارد و حاضر نیست به فکر 
چاره اندیشی برای برخورداری از وجود تمامی نیروهای بالقوه 
و تجارب بزرگان واساتید فرهیخته این رشته ورزشی باشد 
اجازه دهد وزنه برداری اصفهان از وجود کسانی بهره مند 
شود که توانائی اداره امور هیاتُ وزنه برداری را دارا هستند؟ 
استان  وزنه برداری  حواشی  به  بیشتر  بعدی  گزارش  در 

اصفهان خواهیم  پرداخت.

سوژه
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قد و قامت آنگولا بلند تر از
 هندبال بانوان ایران

ملی پوشان هندبال زنان ایران در دومین دیدارشان از جام 
آنگولا  مقابل  جهان  قهرمانی  مسابقات  ریاست جمهوری 
مسابقه دادند که با نتیجه ۴۱ بر ۸ یعنی با ۳۳ اختلاف 
گل شکست خوردند. تیم ملی ایران در دقایق ابتدایی این 
بازی موفق به گل زنی نشد و تا دقیقه ۱۳ تنها یک گل را 
به ثمر رساند، در حالی که آنگولا هشت گل را ثبت کرده 
بود. در نهایت هم نیمه اول با اختلاف ۲۴ بر ۴ به سود 
تیم ملی آنگولا به پایان رسید. گل های نیمه نخست این 
بازی را آرزو کیانی و مینا وطن پرست هر کدام دو گل به 
ثبت رساندند. در نیمه دوم این بازی نیز کیانی آرا ۲ گل 
و نوریه عباسی و مینا وطن پرست هر کدام یک گل به 

ثمر رساندند.
ایران پیش از این در مرحله مقدماتی مسابقات قهرمانی 
جهان مقابل رومانی با نتیجه ۱۱ بر ۳۹، مقابل نروژ با حساب 
۹ بر ۴۱ و مقابل قزاقستان با نتیجه ۲۵ بر ۳۱ شکست خورده 
این  از  پیش  ایران  زنان  هندبال  ملی  تیم  بود. همچنین 
مقابل ازبکستان )۳۲ بر ۳۷( شکست خورده بود. این بازی 
بیشترین تفاضل گل برای ایران بود. دختران هندبال ایران 
باید دوشنبه در دیداری دیگر به مصاف تیم ملی کامرون 

بروند.
مسابقات هندبال قهرمانی زنان جهان از ۱۰ آذر به میزبانی 
اسپانیا آغاز شد. تیم ملی زنان ایران در مرحله گروهی این 
مسابقات با نروژ، رومانی و قزاقستان همگروه بود که مقابل 
هر سه تیم شکست خورد و در رده چهارم گروه C قرار گرفت 
و به پرزیدنت کاپ راه یافت. تیم ملی ایران باید برای کسب 
عنوان ۲۵ تا ۳۲ جهان با کامرون، آنگولا و ازبکستان رقابت 

کند.
در دیگر گروه این جام پاراگوئه، اسلواکی، تونس و چین 
قرار دارند. در پایان این مرحله تیم های رده اولی برای کسب 
مقام ۲۵، تیم های رده دومی برای کسب مقام ۲۷، تیم های 
رده سومی برای کسب مقام ۲۹ و تیم های رده چهارمی برای 

کسب عنوان ۳۱ رقابت خواهند کرد.
زینب بذرافکن، فاطمه خلیلی، هانیه لک، بهار ایزدگشب، 
حدیثه نوروزی، آرزو کیانی آرا، مریم یوسفی، شقایق باپیری، 
زنده بودی،  نگار  زارع،  بیداد، شیما  مینا وطن پرست، صونا 
حانیه کریمی، نوریه عباسی، الناز قاسمی و عطیه شهسواری 
۱۶ بازیکن تیم ملی هندبال زنان ایران در رقابت های قهرمانی 
زنان جهان هستند. عزت الله رزمگر به عنوان مدیرفنی و 
خدیجه قانع به عنوان سرمربی هدایت تیم ایران را به عهده 

دارند.
تیم ملی ایران برای نخستین بار در تاریخ با کسب عنوان 
را  چهارمی آسیا جواز حضور در مسابقات قهرمانی جهان 
کسب کرد. ایران اولین تیم با حجاب اسلامی در رقابت های 

قهرمانی جهان است.
*برنامه و نتیجه مسابقات تیم ملی هندبال زنان ایران در 

مرحله پرزیدنت کاپ مسابقات قهرمانی جهان ۲۰۲۱:
ایران ۳۲ - ازبکستان  ۳۷

ایران ۸ - آنگولا ۴۱
ایران - کامرون دوشنبه ۲۲ آذر ۲۰:۰۰
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واکنش وزیر ورزش به استعفای مهدی علی نژاد: بی خبرم!
استعفای مهدی علی نژاد معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش خبری 
بود که در برخی رسانه ها منتشر شد و در گزارش هایی با عنوان محمد پولادگر در یک 
قدمی وزارت ورزش/ خداحافظی علی نژاد با معاونت به جدایی وی از این مسئولیت و 
حضور محمد پولادگر اشاره شده بود. با این حال حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان 
با اعلام این که از این موضوع بی خبر است در واکنش به استعفای مهدی علی نژاد 

گفت: » واقعا خبر ندارم.«

آشتی بزرگ؛ طارمی اسکوچیچ را »فالو« کرد
بازگشت دوباره مهدی طارمی به اردوی تیم ملی می تواند یک اتفاق مهم تلقی 
شود. اتفاقی که بعد از این اردو بارها به آن اشاره شده بود و گفته می شد خط 
خوردن طارمی تنها به این اردو مربوط بوده و در ادامه شرایط همکاری طرفین بار 
دیگر شکل خواهد گرفت. سرچ در بین فالووینگ های مهدی طارمی نشان می 
دهد که او تا به الان سرمربی کروات تیم ملی را فالو نکرده بود که حالا طارمی در 

صفحه شخصی خود دراگان اسکوچیچ را فالو کرد.

گزینه سرمربیگری استقلال به دسته دوم یونان رفت
سرمربی ۴۲ ساله ایرانی الاصل به عنوان سرمربی و مدیر فنی باشگاه دسته دومی آئو کاوالا 
انتخاب شد. الکساندر نوری، سرمربی پیشین وردربرمن و هرتابرلین اکنون شغل جدیدی 
دارد و هدایت تیم دسته دومی در یونان را بر عهده گرفت و هم زمان مدیرفنی این تیم 
نیز شد. سرمربی ۴۲ ساله  به عنوان سرمربی و مدیر فنی باشگاه دسته دومی آئو کاوالا 
یونان انتخاب شد. کاوالا پس از سه بازی در سوپر لیگ ۲ در انتهای جدول قرار دارد و 

وضعیت خوبی ندارد.

اراک، میزبان دیدار سپاهان و پرسپولیس
درگیری های بعد از بازی دیدار فصل گذشته سپاهان و پرسپولیس در اصفهان باعث شد که کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال رای به برگزاری دیدار این دو تیم در زمین بی طرف برای یک فصل داد. 
حالا این دو تیم قرار است در هفته دوازدهم لیگ برتر به میزبانی سپاهان به مصاف هم بروند اما 
باتوجه به محرومیت دو تیم، این دیدار باید در زمین بی طرف برگزار شود. در همین راستا، باشگاه 

سپاهان به عنوان میزبان اسمی این دیدار، درخواست کرده که این دیدار در اراک برگزار شود.

مبلغ عجیب قرارداد حسن یزدانی در لیگ کشتی!
حسن یزدانی سوم آذر قرارداد خود را برای حضور در مرحله نهایی لیگ کشتی آزاد 
با تیم فولادین ذوب آمل در سازمان لیگ فدراسیون کشتی امضاء کرد. یزدانی 
قراردادی را به مبلغ ده میلیون تومان با تیم فولادین ذوب آمل در سازمان لیگ 
فدراسیون کشتی به ثبت رساند اما مشخص نیست آیا مبلغی را نیز خارج از رقم 
ثبت شده از مسئولان این تیم دریافت کرده یا صرفا بر اساس ادعای مدیرعامل تیم 

فولادین ذوب برای کمک روحی به سایر کشتی گیران حاضر شده است!؟

قرارداد ۴ ساله آزمون با باشگاه لیون فرانسه
فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس دنیای فوتبال در توئیتی مدعی شد باشگاه بزرگ لیون 
فرانسه به دنبال قراردادی ۴ ساله با سردار آزمون مهاجم تیم ملی فوتبال ایران است، در زمستان 
پیشرو دارد. فابریتزیو رومانو در حساب توئیتری اش نوشت: » توافق بر سر سردار آزمون و 
المپیک لیون چند هفته گذشته انجام شده است. بر اساس این توافق قرار است سردار آزمون 

به مدت ۴  سال برای این تیم به عنوان بازیکن آزاد بازی کند«.

والیبال نشسته ایران نامزد دریافت عنوان بهترین تیم در توکیو 
کمیته بین المللی پارالمپیک با توجه به عملکرد ورزشکاران و تیم های ورزشی در بازی های 
پارالمپیک توکیو ۲۰۲۰، نامزد های برترین ورزشکار زن، برترین ورزشکار مرد، برترین تیم، 
بهترین شروع ورزشکار زن، بهترین شروع ورزشکار مرد و برترین داور را معرفی کردند. در 
همین راستا، تیم والیبال نشسته جمهوری اسلامی ایران که موفق شد با غلبه بر روسیه در 
دیدار نهائی، هفتمین عنوان قهرمانیش در بازی های پارالمپیک را در کارنامه خود ثبت کند، 

در بین سه نامزد معرفی شده در بخش برترین تیم های توکیو قرار دارد.

افشاگری جنجالی دیاباته از رفتار عجیب مدیران سابق استقلال
دیاباته گفت: »مسائلی هست که نمی خواهم در این ارتباط درباره اش صحبت کنم و 
نمی خواهم باز شود، چون می دانم ایرانی ها من را دوست دارند و گفتن آن مسائل ممکن 
است آن ها را دلخور کند. دوست دارم مردم بدانند این ها در گذشته است و تمام شده. 
وقتی فصل تمام شد، همه بازیکن ها رفتند و من هم به فرانسه رفتم؛ قبل از برگشت به 
ایران، مدیران استقلال به آپارتمان و محل زندگی ام در ایران رفتند، درب منزل را شکستند، 

لباس هایم را برداشتند، کفش ها، چمدان ها و لباس ها را بیرون انداختند.«

معجزه 
واکسیناسیون


